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Постоянна комисия по „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм” при Общински съвет – гр. Ябланица 

 

 

ПРОТОКОЛ № 6 

 

         Днес 27.05.2024г. от 14.30 часа се проведе редовно заседание на Постоянната комисия 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

         Присъстват 5 общински съветници. 

         Присъстват: г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, г-н Найден Найденов-кмет на 

общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Диана 

Василева-гл.експ. СП. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Велизар Николаев-председател ПК.   

         г-н Николаев - представи проекта за дневен ред и даде думата за мнения и предложения 

по така представения проект. 

        Тъй като такива не бяха отправени, г-н Николаев-председател ПК обяви, че преминават 

към процедура «Гласуване» за приемане на така представения проект за дневен ред. 

 

         Постоянната комисия прие да работи по следния 

 

ДНЕВЕН РЕД 

         1. Предложения от Кмета на Общината: 

            1.1. Включване в списъка на средищните училища за учебната 2024/2025г. на СУ 

„Васил Левски“-гр. Ябланица и ОУ „Васил Левски“-с. Орешене. 

            1.2. Приемане на отчет за изпълнените спортни дейности през 2023г., състоянието и 

поддръжката на спортните съоръжения, и възможностите за развитие на спорта на 

територията на община Ябланица през 2024г. 

             1.3. Приемане на Общински план за действие в изпълнение на областната стратегия 

за равенство, приобщаване и участие на български граждани от ромски произход и други 

граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 2024-

2027г. 

         2. Питания, мнения, разни. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Предложения от Кмета на Общината: 

         По точка 1.1. Включване в списъка на средищните училища за учебната 2024/2025г. на 

СУ „Васил Левски“-гр. Ябланица и ОУ „Васил Левски“-с. Орешене. 

         Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК и г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС, който отправи забележка по повод изготвеното предложение за решение, 

представено от кмета на общината, а именно: 

         Забележка: Текстът в т. І.4. и в т. ІІ.4. от предложението за решение, представено от 

Кмета на Община Ябланица е неточен. СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица и ОУ „Васил 

Левски“ с. Орешене не са „собственици“ на училищните автобуси. Следва да се има в 

предвид, че съгласно Решение № 111/27.08.2020г. и Решение № 273/21.12.2021г. Общински 

съвет Ябланица дава съгласие да бъдат предоставени за преимуществено ползване моторни 

превозни средства (училищни автобуси), собственост на община Ябланица, на общински 
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училища и делегиране на директорите на тези училища правото за организиране на 

безплатния превоз на учениците от I-XII клас включително, който се осъществя чрез превоз 

за собствена сметка в полза на СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица и ОУ „Васил Левски“ с. 

Орешене. 

 

          г-н Николаев-председател ПК обяви процедура „Гласуване” на основание чл. 27, ал. 5 

от ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на общината 

едновременно с направената забележка от страна на г-н Румен Гаврилов-председател ОбС. 

 

         По т. 1.1. Постоянната комисия прие 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 22 

гр. Ябланица, 27.05.2024г. 

      

         Относно: Включване в списъка на средищните училища за учебната 2024/2025г. на СУ 

”Васил Левски” гр. Ябланица и ОУ „Васил Левски” с. Орешене. 

 

          На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 53, ал. 5 от Закона за предучилищното и 

училищно образование, чл. 7, ал. 1 и ал. 2 от Постановление на МС № 128/2017г. за 

определяне на критерии за включване в Списъка на средищните детски градини и училища, 

заявление с вх. № 01-1257/10.05.2024г. от Цветелина Вълчева-директор СУ «Васил Левски» 

гр. Ябланица, заявление с изх. № 01-1264/10.05.2024г. от Петя Цанова – директор на ОУ 

«Васил Левски» с. Орешене 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Предлага на Министъра на образованието и науката СУ „Васил Левски”- гр. 

Ябланица и ОУ „Васил Левски” - с. Орешене, намиращи се на територията на община 

Ябланица да бъдат включени в Списъка на средищните детски градини и училища за 

учебната 2024/2025г.  

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица да внесе мотивирано предложение до 

Министъра на образованието и науката за включване на СУ „Васил Левски” – гр. Ябланица и 

ОУ „Васил Левски” – с. Орешене в Списък на средищните детски градини и училища в 

Република България за учебната 2024/2025 година. 

 

         Забележка: Текстът в т. І.4. и в т. ІІ.4. от предложението за решение, представено от 

Кмета на Община Ябланица е неточен. СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица и ОУ „Васил 

Левски“ с. Орешене не са „собственици“ на училищните автобуси. Следва да се има в 

предвид, че съгласно Решение № 111/27.08.2020г. и Решение № 273/21.12.2021г. Общински 

съвет Ябланица дава съгласие да бъдат предоставени за преимуществено ползване моторни 

превозни средства (училищни автобуси), собственост на община Ябланица, на общински 

училища и делегиране на директорите на тези училища правото за организиране на 

безплатния превоз на учениците от I-XII клас включително, който се осъществя чрез превоз 

за собствена сметка в полза на СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица и ОУ „Васил Левски“ с. 

Орешене. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 
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         По точка 1.2. Приемане на отчет за изпълнените спортни дейности през 2023г., 

състоянието и поддръжката на спортните съоръжения, и възможностите за развитие на 

спорта на територията на община Ябланица през 2024г. 

         Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК, г-н Иван Иванов-

общ.съветник, г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-н Мариян Иванов-общ.съветник, г-

н Иван Николов-общ.съветник. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеният отчет от кмета на 

общината. 

 

         По т. 1.2. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 23 

гр. Ябланица, 27.05.2024г. 

      

         Относно: Приемане на отчет за изпълнените спортни дейности през 2023г., състоянието 

и поддръжката на спортните съоръжения, и възможностите за развитие на спорта на 

територията на община Ябланица през 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за изпълнение на спортните дейности през 2023г., 

състояние и поддръжка на спортните съоръжения, и възможности за развитие на спорта на 

територията на община Ябланица през 2024г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.3. Приемане на Общински план за действие в изпълнение на областната 

стратегия за равенство, приобщаване и участие на български граждани от ромски произход и 

други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 

2024-2027г. 

         Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК, г-н Иван Иванов-

общ.съветник, г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа 

Диана Василева-гл.експ. СП, г-н Иван Николов-общ.съветник. 

 

         По т. 1.3. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 24 

гр. Ябланица, 27.05.2024г. 

      

         Относно: Приемане на Общински план за действие в изпълнение на областната 

стратегия за равенство, приобщаване и участие на български граждани от ромски произход и 

други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 

2024-2027г. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Общински план за действие в изпълнение на Областната стратегия за 

равенство, приобщаване и участие на български граждани от ромски произход и други 

граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 2024-

2027г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Велизар Николаев-председател ПК – отбеляза, че до момента писмени питания няма 

постъпили и даде думата за устни такива, мнения и коментари. 

         Такива бяха направени от: 

          г-н Велизар Николаев-председател ПК, който направи предложение във връзка с 

предстоящия празник на града – „Свети Дух“ участие в празничната програма да вземат 

ученици от Националното училище по танцово изкуство гр. София. 

          По този повод мнения изразиха: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Диана 

Василева-гл.екп. СП, г-н Иван Николов-общ.съветник, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, 

 

          Постави се и въпрос, по отношение на оброка за „Свети Дух“ и неговата организация, 

по който въпрос мнение изразиха: г-н Иван Иванов-общ.съветник и г-н Найден Найденов-

кмет на общината. 

 

 

        Тъй като други устни питания не бяха отправени, и поради изчерпване на дневния ред г-

н Велизар Николаев-председател ПК закри заседанието на ПК по „Образование, култура, 

здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм”. 

         

 

 

 

 

 

 

         Велизар Николаев: /п/ 

         Председател Постоянна комисия  

         ”Образование, култура, здравеопазване,  

         социална политика, младежки дейности,спорт и туризъм” 


